
FAU-møte Sunde skole  
Dato: 7. april  
Sted: Personalrommet 
Møteleder og referent: Eli Dorthea Taunton 
Deltakere:  

Navn Klasse Rolle Til stede 
Anders Myhra Nordin 1a Trygg skolevei  
Torfinn Eide 1b Faglig påfyll/inspirasjon X 
Kari Østerli Frafjord 1c Trygg skolevei X 
Maren Løland 2a 17. mai-komite  
Susanne Birkeland 2b Sosialkomité X 
André Ruså-Lie 2c HMS/uteområdet  
Roald Wikene 3a Faglig påfyll/inspirasjon X 
Christer Erdal Bergsagel 3b HMS/uteområdet X 
Staffan Sörensen 3c Faglig påfyll/inspirasjon X 
Truls Engström 4a Faglig påfyll/inspirasjon X 
Eli Dorthea Taunton 4b Sosialkomite + leder X 
Yousef Deeb 5a HMS/uteområdet X 
Kaja Minothi 5b 17. mai-komite + nestleder X 
Cecilie Drabsch Norland 5c Faglig påfyll/inspirasjon X 
Susanne Horn Galtung 6a Faglig påfyll/inspirasjon  
Torfinn Eide 6b Faglig påfyll/inspirasjon X 
Maren Løland 6c 17. mai-komite  
Torbjørg Steen  7a Sosialkomite X 
Agnethe Taplin 7b Trygg skolevei + kasserer X 
Hanne Aamodt 7c 17. mai-komite X 
Bjarte Gjesdal Rektor   X 
     

 

 SAKER TILTAK 
1 Godkjenning av 

innkalling og referat 
Saker meldes på Spond i forkant av møtet. 
Innkalling og referat godkjennes. 
 

2 Rektor informerer • Det blir to klasser på 1. trinn neste år, pr. dags dato 27 elever 
i hver klasse.  

• Folkehelsemidler: Skolen ønsker å søke på disse midlene for 
å bygge pilhytter og pilgjerde ulike plasser i skolegården og 
ved skolehagen. 

• Arbeidsgruppe for oppussing/bygging av ny skole. Rektor 
ønsker å sette sammen en arbeidsgruppe som jobber mot 
politikere på bydels- og kommunalt nivå. Gruppen bær være 
sammensatt av visjonære og systematikere. Gruppen kan ha 
et bredt nedslagsfelt med tanke på å jobbe med skolegård, 
nytt skolebygg og jobbe opp mot politikere i aktuelle saker. 
Rune Rosnes er interessert i å være med. Flere interesserte 
oppfordres til å ta kontakt med FAU/rektor. 

• SU prøver å få til et møte før sommeren. Rektor er sekretær 
og kaller inn.   

• Godkjenning av skolerute 2026/2027. 



• Oppdatering om busstraseen etter befaring sammen med 
fylkeskommunen. Det vil bli endringer på parkeringsplasser 
og skolegård ved bygging av ny bussvei.  

3 Oppsummering: 
styrker, 
forbedringsområder 
og tanker om 
drømmeskolen 

Drømmeskolen oppsummert v/ rektor. Presentasjon legges ut på 
skolens nettside slik at alle kan se hvilke innspill som har kommet inn 
fra FAU, personale og elever.  

4 17. mai-komiteen Hanne har vært i kontakt med redaktør i Nordvesten om å sende inn 
program til neste nummer. FAU premierer beste innslag i toget. 
Klassekontaktene går med sine klasser eller finner andre voksne 
som gjør det. Komiteen sender program og annen info til skolen som 
sender ut ranselpost/Vigilo til alle.  

5 Klesbyttedag Det har kommet inn litt lite klær. Skolen sender ut en påminnelse på 
Vigilo tirsdag. FAU har fordelt alle oppgaver til arrangementet.  

6 Trafikkvakter  8 klasser har klart å dekke alle vaktene, mot 3 klasser i fjor. 
Klassene som har klart det får dekket utgifter til pizza til alle elevene i 
klassen. Kvittering sendes til kasserer i FAU (evt. via klassens FAU-
represetant) som refunderer utlegget.  

7 Eventuelt Ingen saker. 
 

Neste FAU-møte:  

Møtene holdes mandager 19.30-21. Neste møte blir 5. mai.  

Alle FAU-medlemmer deler en lenke til referatet som legges ut på skolens nettsider i deres 
respektive klassers spondgrupper eller facebookgrupper.  


